
JÖNKÖPINGS IDROTTSALLIANS   
 
                   

 
 
 
Styrelsemöte  
 
 
Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
Tid:  2023-11-15 kl. 17.15 
Plats:  RF-SISU Småland 
 
Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Dan Gustavsson, Åsa Linnér, Joakim Walltegen, Göran 

Carnander, Bengt Kinell och Ann Axelsson 
   
Mötets öppnande § 1 

Calle öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

Föregående  
Protokoll § 2 
  Noteras att Joakim Walltegen inte deltog på mötet i oktober. Protokollet lades 

till handlingarna. 
 
Ekonomi § 3 
  Inget nytt att rapportera. 
 
Idrottsforum/ Plan 
för idrott § 4 
  Idrottsforum / Plan för idrott 
  Arbetsgruppen för Idrottsforum har ett utvärderingsmöte den 27/11 då dessa 

frågor står på agendan. 
• Planeringsarbetet 
• Genomförandet 
• Uppföljning och dokumentation 
• Roller, ansvar, utfall, tidsplanering etc 

  Frågorna diskuteras. Björn och Calle, som ska vara med på mötet, får med 
bland annat följande synpunkter till mötet. 

• För få politiker som hade hörsammat inbjudan 
• Information till deltagare och funktionärer borde skickats tidigare 
• Politiker borde fått en särskild genomgång om vilken deras roll var 
• Tekniska kontoret och Stadsbyggnadskontoret borde ha bjudits in 
• Lokalerna var i stort sett bra men det var överhörning mellan vissa 

grupper 
• Idrottsforum kanske inte ska genomföras varje år 



• Kan det vara en fördel att förlägga mötet på en lördag 
  Kultur och fritid har tagit fram ett underlag till Plan för Idrott. Den är indelad i 

sex olika målområden. Beslut om planen kommer att tas tidigare än vad som 
sas på Idrottsforum. För att inte förlora tid fördelar styrelsen ansvaret för att 
gå igenom planen, så att vi kan lämna våra synpunkter innan jul. Calle gör en 
sammanställning efter att fått in underlagen senast den 8/12. 

  Ansvarsfördelning av målområden. 1 - Ann och Susanne. 2 – Joakim. 3 - Dan 
och Göran. 4 - Göran och Calle. 5 – Åsa. 6 - Björn och Bengt. 

 
RF-SISU § 5   

Joakim rapporterade att RF/Sisu haft en stor inspirationsdag på Tranås SPA 
med ca 100 pers fr 30 föreningar som fick ta del av föreläsningar, gå på Spa och 
fick tillfälle till egen planering. Mycket bra helg. 
 

    
Jönköpings   § 6 
kommun Möte med näringslivet 24/11  Näringslivsavdelningen bjöd in. Vi konstaterar 

att vi håller oss till en roll som innebär förmedling av kontakter vid behov. 
  
  
Kommunikation 
och skrivelser § 7  

Inga aktuella skrivelser,  
Ann har tackat Mattias på Tenhults IF för besöket. 
  

Hemmavinsten § 8  
Mycket positivt med nya vinstplanen. Ökning av prenumeranter. Har aldrig 
skett denna tid på året innan.  

    
Lokal TV § 9   

Bengt rapporterar att streaming TV kan bli verklighet för lokal TV 
   
EM, VM och OS  
-fonden § 10  
  2 ansökningar har kommit in- Rebecca Karlsson och Tommy Andersson.  
  Vi vidhåller vårt beslut att stipendiet gäller en gång per person så tyvärr   
  Nekas Rebecca som fått tidigare.  
   
Övrigt  § 11 Idrottsbrevlådan-  Vi konstaterar att vi inte behöver den. 
  
Kommande möten § 12   
  Vi behöver ev ha möte i början av december angående Plan för idrott. 
  I annat fall ses vi på BowlingCity 13 dec kl. 17,30. 
   
  Möten 2024: onsdag 17/1, onsdag 21 / 2. Årsmöte:  tisdag 26/3 
   
 
  Åsa Linnér  Calle Tollén 
  sekreterare  ordförande 


